
Kedves Börcsi Választópolgárok! Kedves Börcsiek! 

Az első szabad önkormányzati választásokat 1990-ben tartották Magyarországon. Börcs azon 

települések közé tartozik, amelyek a legoptimálisabban  tudták egyesíteni az önkormányzatiság 

adta lehetőségeket, az elérhető forrásokat, a helyiek ötleteit és tenni akarását.  

Megtisztelő bizalmuknak köszönhetően már 22 éve lehetek részese ennek a munkának 

önkormányzati képviselőként. Most a folytatáshoz kérem ismételten támogatásukat. 

Engedjék meg, hogy a legutolsó választás után ide költözött vagy utána választópolgárrá vált 

lakosok számára röviden bemutatkozzam. 

Furján Gergely vagyok, 1988 óta élek a településen. Házasságkötés révén kerültem Börcsre 

Zala megyéből. Feleségem, Hatos Hajnalka anyai és apai ágon is tősgyökeres börcsi lakos. 

Mindketten a győri Jedlik Ányos Gépipari és Informatikai Technikumban dolgozunk pályánk 

kezdete óta nyelvtanárként, illetve én most már igazgatóhelyettesként is. 

Főállásunk mellett együtt működtetjük közös vállalkozásunkat a Hatos és Társa Nyelviskolát. 

A fentiek mellett életünk szerves része a közösségért végzett tevékenység, mások segítése. 

Munkával és a lehetőségekhez képest anyagiakkal is támogatunk több ügyet és szervezetet. 

Mindketten tagjai vagyunk az Első Győri Lions klubnak. 

Egy fiúgyermekünk van, Gergő, utolsó éves egyetemi hallgató a Budapesti Corvinuson, 

gazdálkodás és management szakon. 

A választások közeledtével természetes mozzanat az értékelés. Az 1990 óta eltelt időszak 

eredményei mindenki számára láthatóak. Börcs tiszta, rendezett és élhető falu. Rendelkezik 

azokkal a közszolgáltatásokkal, amelyekkel a mérete és földrajzi elhelyezkedése függvényében 

rendelkezhet. A legfontosabb viszont az, hogy egy tenni akaró közösséggel bír, amelyik büszke 

a múltjára és bizalommal tud tekinteni a jövőbe. Erre tud támaszkodni a most megválasztandó 

új képviselő testület is.  

A fentebb felsorolt eredményekből látszik, hogy a következő testület feladata az lesz, hogy az 

elért eredményeket megőrizze, a változó szükségletekhez igazítsa, a falut a felmerülő új igények 

nyomán fejlessze.  

Az elmúlt két évtized során sikerült összekovácsolnunk egy olyan közösséget, amely büszke a 

múltjára, és lelkesen tekint a jövőbe. Meggyőződésem, hogy a közösség összetartozása, a másik 

ember iránti tisztelet a további fejlődésünk alapja. Ebben lesz kulcsszerepe az önkormányzatnak 

és a civil szervezeteknek. 

Kérem, bízzanak bennem továbbra is, és adjanak lehetőséget arra, hogy folytassam a közös 

munkát településünk javára. Önökkel együtt minden lehetséges! 

Köszönöm megtisztelő figyelmüket. 

Börcs, 2024. május 12. 

Furján Gergely 

képviselőjelölt 
 


